
 

 

 

 

22 juni 2023 

Geachte heer, mevrouw, 

Met deze nieuwsbrief informeren we u graag over ‘Wind voor Buren’, ons initiatief voor twee 

windmolens nabij knooppunt Buren langs de snelwegen A1/A35.  

Verzoek aan provincie om start ruimtelijke procedure(s) 
Recent hebben wij de provincie Overijssel gevraagd om de ruimtelijke procedure(s) voor Wind voor 
Buren op korte termijn te starten. Een belangrijke reden hiervoor is dat we vinden dat het erg lang 
duurt voordat er een inhoudelijke reactie op ons principeverzoek komt. In mei 2022 dienden we 
namelijk een principeverzoek in bij de gemeente Hof van Twente en in november 2022 dienden we 
een principeverzoek in bij de provincie. We vinden dat de redelijke termijn die van overheden mag 
verwacht om op een dergelijke verzoek te reageren, ruimschoots is overschreden. 
 
Gemeente stelt geen zoekgebieden vast 
In het kader van de regionale energiestrategie (RES) Twente hebben de Twentse gemeenten – 
waaronder Hof van Twente – en de provincie afgesproken dat gemeenten uiterlijk 1 juli 2023 
zoekgebieden voor windmolens vaststellen. Als gemeenten dat niet doen, zegt de provincie zelf 
besluiten te nemen over verzoeken van initiatiefnemers voor windmolens. Dat kan de provincie 
doen, omdat de provincie formeel het bevoegd gezag is op basis van de Elektriciteitswet.  
Het college van B en W van Hof van Twente stelt de gemeenteraad nu voor om geen zoekgebieden 
vast te stellen. Dat raadsvoorstel vindt u op deze website van de gemeente en is in juni 2023 naar de 
gemeenteraad gestuurd. Daarmee komt de gemeente de afspraak die in het kader van de RES is 
gemaakt niet na. Wij vinden dat de provincie daarom niet meer hoeft te wachten en als bevoegd 
gezag de ruimtelijke procedure(s) voor Wind voor Buren kan beginnen. 
 
Argument gemeente klopt niet 
Een van de argumenten van de gemeente om geen zoekgebieden vast te stellen, is dat het RIVM 
onderzoek doet naar afstandsnormen en de effecten van windmolens op de gezondheid van 
omwonenden. De gemeente wil dat onderzoek afwachten. Maar het RIVM doet geen onderzoek naar 
afstandsnormen en er komt geen eensluidend onderzoek van het RIVM naar gezondheidseffecten. In 
onze nieuwsbrief van 2 november 2022 gingen we daar al op in. Dat argument van de gemeente om 
te wachten, klopt dus niet. 
 
Ons verzoek aan de provincie 
We hebben ons verzoek per brief ingediend bij de provincie. In deze brief gaan we dieper in op 
bovenstaande materie en waarom wij vinden dat de provincie de ruimtelijke procedure(s) moet 
starten. Deze brief staat op deze pagina op onze website.    
 
We blijven graag in contact met gemeente 
Ondanks dit verzoek aan de provincie, blijven wij graag in contact met Hof van Twente. Dat geldt ook 
voor Borne en Hengelo, twee gemeenten die grenzen aan het gebied waar wij de windmolens 
beogen. Wat ons betreft kunnen de gemeenten betrokken blijven bij de verdere ontwikkeling van de 
door ons beoogde windmolens, maar dan wel onder de regie en op initiatief van de provincie.  
 
Contact  
Mocht u vragen, opmerkingen of suggesties hebben, dan zijn wij daarvoor uiteraard bereikbaar. U 

https://windvoorburen.nl/stand-van-zaken/nieuws/volgende-stap-voor-wind-voor-buren/
https://windvoorburen.nl/stand-van-zaken/nieuws/ook-principeverzoek-ingediend-bij-provincie/
https://gemeenteraad.hofvantwente.nl/documenten/Raadsbrieven
https://windvoorburen.nl/stand-van-zaken/nieuws/ook-principeverzoek-ingediend-bij-provincie/
https://windvoorburen.nl/stand-van-zaken/informatie/


 

 

kunt mailen naar info@windvoorburen.nl. Op onze website www.windvoorburen.nl staat ook meer 
informatie, bijvoorbeeld in de rubriek ‘Veelgestelde vragen’. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Annemarie en Bert Kristen 
Joris van Dijk en Siward Zomer (coöperatie Buren Energie) 
Jelle de Waart en Matthijs Oppenhuizen (duurzaam energiebedrijf Pure Energie) 
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